
 

 

                  
                  

Referat fra repræsentantskabsmøde i Kulturelt Samråd 05.11.2024 kl. 19.30 i 
Artable          
                 

Efter veloverstået Kulturprisoverrækkelse, prisen gik til Charlottentotterne fra Hedehusene, deltog     

11 foreninger i repræsentantskabsmøde.              
                  

Efter lidt mad gik vi til dagsordenen.              
                  

1. Ruth Trier bød velkommen              
                  

2. Stine Vad blev valgt til ordstyrer            
                  

3. Ruth orienterede om KS arbejde det forgangne år.           
  Behandling af ansøgninger, som skal være udvalget i hænde inden afholdelse af 

aktiviteten.  Deltagelse i arbejdsgrupper i kommunen, der kan relatere til kultur. F.eks. 
Folkepark konceptet, Kunst ved Hedehusene Bibliotek.  

                  
4. Anette Dahl og Ruth Trier orienterede om Foreningsudvalget arbejde.      

Foreningsudvalget har siden januar 2023 bestået af færre medlemmer, som har gjort arbejdet 
mere smidigt. Foreningsudvalget ønsker at motivere til større samarbejde samrådene imellem.     
                  
Jette Thomsen orienterede om Kunstudvalgets arbejde. Statusrapport  

5. medsendes.      
  
                  

6. Ingen indkomne forslag              
                  

7. Intet under eventuelt.              
  

              
       Mødet sluttede kl. 20.30               

                 
Referent Jette Thomsen   
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